
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 26. 1. 2021 

Místo:  videokonferenčně 

Čas jednání: 17:00 – 18:37 

Účast:  Petr Galasovský, Bedřich Chromek, Monika Chromá, Jan Krkoška, Pavel Rochovanský, Petr 

Šíma 

Sekretariát: Petr Plodík, Pavel Brückner, Michal Havelka 

Zapisovatel:  Michal Havelka 

Ověřovatel: Jan Krkoška 

 
Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů 

3) Zpráva z jednání VV ČF 

4) Zpráva z jednání hejtmanů 

5) Informace ze sekretariátu 

6) Informace z regionálních komisí 

7) Rozvojový plán 

8) Čerpání rozpočtu 2020 

9) Čerpání rozpočtu 2021 

10) Různé 

 
 

Ad 1) Hejtman Petr Galasovský přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV. Ověřovatelem zápisu zvolen 

Jan Krkoška. 

 

Ad 2) Petr Plodík informoval o hlavních bodech z jednání regionálních sekretářů, kterými byly zejména: 

- Ekonomika 

- Fungování zaměstnanců sekretariátu 

- Návrh pokynu k řízení regionálních soutěží 

- Návrh pokynu pro regiony v oblasti práce s rozhodčími 

- Případné okolnosti restartu soutěží 

 

Usnesení: 

− VV JMaZL připomínkuje materiál KSŽ Pokyn k řízení regionálních soutěží. VV nesouhlasí s navrženými 

úpravami startovného a návrhem úprav postupů a sestupů u regionálních soutěží mládeže. 

Ad 3) Petr Galasovský informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

− Situace s COVID-19 – restart soutěží a další okolnosti – k bodu proběhla diskuse členů VV JMaZL 

− Dlouhodobé finanční plánování 

− Mistrovství světa juniorů 2021 v Brně 



 

 

Ad 4) Zpráva z jednání hejtmanů – Petr Galasovský a Bedřich Chromek krátce shrnuli body z jednání. 

Hlavním tématem byla zejména situace v souvislosti s COVID-19 a další související dopady. 

 

Ad 5) Informace ze sekretariátu – manažer regionu Petr Plodík informoval o hlavních informacích ze 

sekretariátu: 

− Provoz sekretariátu v souvislosti s epidemií COVID-19. 

− Umožněno zaměstnancům fungovat v režimu home-office – nyní již návrat do běžného režimu. 

Ad 6) Materiály z regionálních komisí: 

− KRD – Petr Galasovský informoval o plánovaném jednání KRD, které proběhne 29. ledna 2021. 

− KMM – Petr Šíma informoval o posunu Olympiády dětí a mládeže o rok. Za KMM byly zaslány 

připomínky k Pokynu k řízení regionálních soutěží týkající se používání různých typů branek 

v soutěžích mládeže. 

− Za KŽF byly zaslány připomínky k Pokynu k řízení regionálních soutěží týkající se nastavení soutěží 

mladších žákyň. 

− Jiné regionální komise se v období mezi zasedáními VV nesešly. 

Ad 7) Rozvojový plán – Petr Plodík informoval o aktuální situaci s plněním rozvojového plánu. Několik aktivit 

je značně ovlivněno situací ohledně COVID-19. Realizace školení trenérů licence D dořeší průběžně Petr 

Plodík s Jaroslavem Čížkem. 

 

Krátce diskutovány aktivity v době přerušení soutěží. Členové VV vyjádřili přesvědčení, že aktivity regionu 

by měly pokračovat mimo jiné na sociálních sítích regionu. 

 

Petr Plodík informoval o nákupu fotobuněk pro testování hráčů dle usnesení Valné hromady. Petr Šíma 

navrhl připravit pravidla pro půjčování a užívání fotobuněk, aby nedocházelo k problémům při zápůjčkách. 

- Úkol: Pokračovat v realizaci nových aktivit na sociálních sítích regionu v době přerušení soutěží. 

Zodpovídá: M. Havelka; termín: průběžný úkol. 

- Úkol: Připravit podmínky a pravidla pro zapůjčování a užívání fotobuněk na testování hráčů. 

Zodpovídá: P. Plodík; termín: 26. 2. 2021. 

Ad 8 a 9) Čerpání rozpočtu 2020 a 2021 – Petr Plodík informoval o koncovém stavu rozpočtu 2020 i 

aktuálním stavu rozpočtu 2021. Oba rozpočty jsou výrazně ovlivněny situací ohledně COVID-19. 

 

Ad 10) Následně proběhla krátká diskuse členů VV. Petr Galasovský následně poděkoval členům RVV za 

účast a za spolupráci a jednání ukončil. 

 

 
Termín příštího jednání: 23. února 2021 


